
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr 812019

Vlll Sesja w dniu 9 kwietnia 2019

Obrady rozpoczqto 9 kwietnia 201.9 o godz. 09:00, a zakoiczono o godz. 1.1.:15 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziqfo udzial24 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bufawa

2. Janusz Dqbczyfiski

3. Mariola Gawtowska

4. Andrzej Golqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Dariusz Jaworski

9. Piotr Kowal

10. Krzysztof Kowalski

11. Stanislaw Krzemieniewski

12. Zbigniew Lewandowski

13. Krystian tuczak

L4.l6zet Mazierski

15. Wanda Muszalik



16. Arle'diusr-Fiaseeki

17. Elibieta Rutkowska

18. Ewa Szczepafska

19. Malgorzata Szymafska

20. DanielTobjasz

21. Agnieszka Walczak

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6fkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad.1
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski otworzyt obrady Vlll sesji Rady
Miasta Wtoctawek, witajqc Prezydenta Miasta, Zastqpc6w Prezydenta Miasta w osobach Pana
Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, a

takie zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w, mieszka6cow miasta oraz
radnych uczestniczqcych w obradach.
b) stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzif, 2e na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecnoici 24 radnych, a zatem
obrady sesyjne w dniu 9 kwietnia br. sq prawomocne.
Lista obecno6ci radnych podczas obrad Vlll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu.
c) przyjqcie protokolu z obrad Vll sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglqdu protok6t z obrad Vl sesji
Rady Miasta Wloctawek Vlll kadencji, kt6ra odbyfa siq w dniu 26 marca 2019 roku, z kt6rym
radni mogli siq zapoznai i wnieii ewentualne uwagi. Nie zgioszono uwag, poprawek i

uzupetnie6.
d) zmiany do porzqdku obrad Vltl sesji

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Piotr Kowal zglosit wniosek o zdjqcie z porzqdku obrad punktu nr 3.



radny Dariusz Jaworski zgtosil wniosek o pozostawienie w porzqdku obrad punktu nr 3,

bqdqcy wnioskiem przeciwnym do zgtoszonego przez przedm6wcq'

Glosowano wniosek w sprawie:
zdjqcia z porzqdku obrad punktu nr 3, kt6ry zgtoszony zostal w imieniu Klubu Radnych SLD

przez radnego Piotra Kowala.

Wvniki gfosowania

7A 15, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (1s)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosfaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian tuczak,

Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Mafgorzata Szymafska, Daniel

Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski,

Piotr Zwoli6ski

PRZECTW (9)

Jacek Bulawa, Janusz DQbczyfiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gofqbieski, Dariusz Jaworski,

Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (1)

Arkadiusz Piasecki

Wniosek uzyskaf akceptacjq.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski poinformowat, 2e uwzglqdniajqc
wniosek Prezydenta Miasta zglasza propozycjq dotyczqcq rozszerzenia porzqdku obrad o

projekt uchwafy w sprawie aktualno$ci "Studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloctawek" oraz miejscowych plan6w
zagospodarowania przestrzennego. Przedmiotowa uchwala uzyskata opiniq komisji stafe,

zatem zostat spelniony wym6g $ 55 Statutu Miasta.

Gfosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porzqdku obrad o projekt uchwaty w sprawie aktualnoSci ,,Studium
uwarunkowa6 i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek" oraz

m iejscowych pla n6w zagospodarowa n ia przestrzen n ego.

Wvniki elosowania
ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (24)

Jacek Butawa, Janusz Dqbczydski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,



Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda

Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr

Zwoli6ski
NTEOBECNT(1)

Arkadiusz Piasecki

Wniosek uzyskat akceptacjq. Innych propozycji zmian do porzqdku obrad nie zgfoszono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dziatalno5ci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 26 marca 2019 roku do dnia
9 kwietnia 2Ot9r. i przedstawia sig nastqpujqco:
W zakresie dzialafi Biura Zam6wiefi Publicznych m.in.:
- zawarto 4 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in. umowQ na
przebudowq ulicy Barskiej na odcinku od ul. Polnej do ul. Zytniej w zakresie budowy zatok
parkingowych. Umowa zostala zawarta 3 kwietnia z firmq BRUKBED Radoslaw Kuczyriski z

siedzibq w Charzykowach. Warto6i umowy to 158 324,25 ztotych brutto. Wykonawca ma 3
miesiqce od dnia podpisania umowy na realizacjQ prac. Kolejne postqpowania sq w toku. Na
jutro zaplanowane jest podpisanie umowy z Firmq In2ynieryjno-Drogowq DROGTOM na
budowq drogi dla dzialkowc6w na Potudniu.
Informacje z Biura Rewitalizacji:
- podczas czwartego posiedzenia Komitetu Rewitalizacji jego czlonkowie pozytywnie
zaopiniowali ,,Sprawozdanie z realizacji w 20L8 roku Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta
Wloclawek na lata 20L8-2028". W ubiegtym roku rozpoczqto realizacjq L5 projekt6w,
natomiast kolejne 2 projekty oczekujq na ustanowienie Specjalnej Strefy Rewitalizacji i

mo2liwoii uzyskania dotacji. Wszystkie z rozpoczetych projekt6w bqdq kontynuowane w
kolejnych latach. Na 2019 rok zaplanowano do wdro2enia 36 projekt6w.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Rozwoju:
- w zwiqzku z ogloszeniem przez Tarzqd Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego naboru
wniosk6w o dofinansowanie projekt6w dotyczqcych efektywno5ci energetycznej i gospodarki
niskoemisyjnej, 28 marca zlo2ony zostat wniosek o dofinansowanie dla inwestycji ,,Rozw6j
zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawq efektywnoSci energetycznej,
wdra2anie technologii niskoemisyjnej we Wtoctawku w ramach projektu BIT CtTy ll - etap ll".
Kwota catkowita zadania to ponad 16 mln ztotych a wnioskowane dofinansowanie wynosi
prawie 8 mln zlotych, co stanowi blisko potowq koszt6w kwalifikowanych projektu.
w zakresie wydzialu Polityki spolecznej iZdrowia pubricznego m.in.:
- rozstrzygniqto otwarty konkurs ofert na realizacjq zadari w ramach Miejskiego programu
Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdziatania Narkomanii, na
fqcznq kwotq 47.964 zl. Czq5i Srodk6w przeznaczono na profilaktykq skierowanq do uczni6w
szk6t wtocfawskich, pozostale na rozwijanie kompetencji wychowawczych dla uczni6w i

rodzic6w, potrzebnych do ksztaltowania prozdrowotnych postaw dzieci i mlodzie2y.
- w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego naszego wojew6dztwa: ,,Rozw6j uslug
opieki nad dzieimi w wieku do lat 3",zlo2ono wniosek projektu o dotacjq na doposa2enie i



funkcjonowanie powstajqcego 2tobka integracyjnego, m.in. dla dzieci z

niepetnosprawnoSciami.
W zakresie dzialalnoici Wydziafu Edukacji m.in.:
- na bie2qco monitorowana jest sytuacja we wfoctawskich plac6wkach o5wiatowych w zwiqzku

ze strajkiem nauczycieli.
- 28 marca poznaliSmy laureat6w oraz wyr62nionych podczas uroczystej Gali lX Edycji

Samorzqdowego Konkursu Nastolatk6w,,OSmiu Wspaniatych", kt6ra miala miejsce w Urzqdzie

Miasta Wtoctawek. W tym roku do konkursu zostato zgtoszonych 34 wolontariuszy w kategorii

,,6semka", 5 wolontariuszy w kategorii ,,6semeczka" oraz 4 grupy w sumie z L4 wtoctawskich

szk6t podstawowych oraz ponadgimnazjalnych.

Informacje z Wydziafu Gospodarki Komunalnej:
- Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego przygotowato w 20L9 r. odrqbny program
dla wsparcia opieki nad obiektami grobownictwa wojennego pn.,,Groby i cmentarze wojenne
w kraju". 28 marca zlo2yliSmy jako gmina wniosek o wsparcie w ramach tego programu.
Wn ioskowa na kwota dofi na nsowan ia to 36.000,00.
Do szczeg6lnie istotnych dziatai Wydzialu Sportu i Turystyki nale2aty: przygotowania do
organizacji3T. Biegu Kujawiaka orazrozpoczqcie procesu przygotowai do organizacji96. PZLA

Mistrzostw Polski w lekkoatletyce Wtoctawek 2020.
Na koniec swojej wypowiedzi Prezydent Miasta zaprosif na ostatnie trzy spotkania z cyklu
corocznych spotkafi z mieszkaricami wtoclawskich osiedli. Odbeda siq one w dniu L0 kwietnia
br. w Szkole Podstawowej nr 2 przy ul. Zytniej, dnia 1-L kwietnia br. w Zespole Szk6f nr 8 przy
ul. Willowej natomiast w dniu L2 kwietnia br. we Wloclawskim Centrum Organizacji
Pozarzqdowych iwolontariatu przy ul. Zabiej. spotkania rozpoczynajq siq o 17.00.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyfiski
- radny J6zef Mazierski
- radny Dariusz Jaworski
- radny Krzysztof Kowalski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Stanistaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

Ad.3
Uchwala w sPrawie rmiany irnienia Srleely PeCstawernrei nr 10 sl, StaredQbska 31 we
Wleelawks, (punkt zdjqto z porzqdku obrad|.

Ad.4
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na przystQpienie i realizacjq przez Gminq Miasto
Wfocfawek proiektu pn. "szlaban na nudq! Do dziefa!" przy Szkole Podstawowej Nr 23
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2Ot4-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost
aktywnoicispofecznej - zawodowej mieszkaric6w objqtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dziafanie 11.1 Wfqczenie spoleczne na obszarach objqtych LSR, w ramach naboru nr



2lBl2}t8 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dziafania Miasto Wlocfawek o

powierzenie grantu.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonala Pani

Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa
przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Wanda

Agnieszka Biatopiotrowicz

Komisja Edukacji. Opiniq

Muszalik.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszed do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na przystapienie i realizacjq przez Gminq Miasto
Wtocfawek projektu pn. "Szlaban na nudq! Do dzielal" przy Szkole Podstawowej Nr 23

wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 20L4-2020 w ramach Osi Priorytetowej Ll Wzrost aktywno5ci
spotecznej- zawodowej mieszkafc6w objqtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dziatanie 11.1
Wfqczenie spoteczne na obszarach objqtych LSR, w ramach naboru nr 2/G/20L8 ogfoszonego
przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dziatania Miasto Wfoclawek o powierzenie grantu.

Wvniki efosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA(231
Jacek Butawa, Janusz Dqbczyriski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel, ioanna Hofman-
Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mafgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka
Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GrOSU (1)

Mariola Gawtowska

NTEOBECNt (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.



Ad. s
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na realizacje przez Gminq Miasto Wlocfawek proiektu
pn. ,,Mocni razem Podniesienie wiedzy i umiejqtnoSci lider6w, wolontariuszy i

organizator6w spofeczno5ci lokalnej" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2OL4-2020 w ramach
Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywnoici spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objqtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1Wfqczenie spofeczne na obszarach objetych
LSR.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal tak2e Dyrektor Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie
Pan Piotr Grudzifiski.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Tdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opiniq przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Ewa
Szczepafska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszefi do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na realizacjQ przez Gminq Miasto Wloclawek projektu pn.
,,Mocni razem - Podniesienie wiedzy i umiejqtnoici lider6w, wolontariuszy i organizator6w
spoleczno5ci lokalnej" wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2Ot4-202O w ramach Osi Priorytetowej 1L
Wzrost aktywno5ci spofecznej - zawodowej mieszkafic6w objqtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dziafanie l.1.L wtqczenie spoteczne na obszarach objqtych LSR.

Wvniki glosowania

7A:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUiE St[: 0, BRAK GTOSU: 0, N|EOBECNt: ].

Wvniki imienne:

zA (241

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyr'rski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz,
Agnieszka Walczak, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, janusz Zi6tkowski, piotr
Zwolif ski

NTEOBECNt (1)

Arkadiusz Piasecki



Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na realizacje przez Gminq Miasto Wfocfawek projektu
pn. ,,Utworzenie klubu mfodzieiowego ,,Osiqgalnia" przy 6wietlicy irodowiskowej MOPR

,,Zachqta", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2Ot4-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11

Wzrost aktywnoSci spofecznej - zawodowej mieszkaric6w objqtych Lokalnymi Strategiami

Rozwoju, Dziafanie tl.l Wfqczenie spofeczne na obszarach objqtych LSR.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal tak2e Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie

Pan Piotr Grudzi6ski.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spotecznej. Opiniq przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Ewa

Szczepafiska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

glosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Glosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na realizacjQ przez Gminq Miasto Wloclawek projektu pn.

,,Utworzenie klubu mtodzie2owego ,,Osiqgalnia" przy Swietlicy Srodowiskowej MOPR

,,Zachqta", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2OL4-2020 w ramach Osi Priorytetowej LL

Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objqtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie 1.1.1Wlqczenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wvpiki elosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (221

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw
Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepaf ska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanislaw
Wawrzon koski, Katarzyna Za rqbska, Ja n usz Zi6f kowski, Piotr Zwoliriski



BRAK GIOSU (2)

Janusz Dqbczyiski, Andrzej Gotqbieski

NTEOBECNT (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwafa w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program profilaktyki

zakaieri wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek" na lata 2OL9'2O22.

Projekt uchwaly przedstawifa Pani El2bieta Dynarska Dyrektor Wydziafu Polityki Spolecznej i

Zdrowia Publicznego.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej. Opiniq przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Ewa

Szczepariska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program profilaktyki zaka2eri

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wfoclawek" na lata 2OL9-2022.

Wvniki glosowania

ZA 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA(231
Jacek Butawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,

El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Matgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz, Agnieszka

Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski, Piotr Zwolifiski

BRAK GI_OSU (1)

Janusz Dqbczyfiski



NTEOBECNT (r.)

Arkadiusz Piasecki

Po zakoiczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia skfad6w osobowych statych komisji Rady
Miasta Wlocfawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta informujqc, i2

reguluje ona zmiany w sktadach komisji, wynikajqce z realizacji wniosk6w zlo2onych przez
radnych Rady Miasta - Pana Krzysztofa Kowalskiego oraz Pana Arkadiusza Piaseckiego, kt6rzy
zlo2yli akces do pracy w Komisji Rewizyjnej.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawtowska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady
Miasta Wloclawek.

Wvniki slosowania
ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GTOSU: 1, NtEOBECNt: 1

Wvniki imienne:

zA(23l,
Jacek Bulawa, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak,
Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Ziotkowski, piotr Zwoliriski

BRAK GIOSU (1)

Ewa Szczepafiska

NTEOBECNt (1)

l0



Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w

rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad.9
Uchwala w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji

Miasta Wloctawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly oraz prezentacji multimedialnej przedmiotowego

zagadnienia dokonala Pani Aneta Chetminiak p.o. Dyrektora Biura Rewitalizacji,

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Rewitalizacji. Opiniq
przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Walczak.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udziaf wzieli:
- radny Jaroslaw Hupaio
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Janusz Dqbczyfski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Janusz Dqbczyriski
- Aneta Chelminiak p.o. Dyrektora Biura Rewitalizacji.

Po wyczerpaniu zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sprawie:
Uchwafy w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji
Miasta Wtoctawek.

Wvniki slosowania
7A:23, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Jarosiaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski
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BRAK GLOSU (1)

Joanna Hofman-Kupisz

NTEOBECNT (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad. 10

Uchwafa w sprawie aktualnoici ,,Studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego miasta Wfocfawek" oraz miejscowych plan6w zagospodarowania
przestrzennego.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonata Pani Jolanta Staficzak Dyrektor Wydziatu
Urbanistyki i Architektury.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Zbigniew Lewandowski

Po wyczerpaniu zgtoszefi do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Gtosowano w sprawie:
Uchwaly w sprawie aktualnoSci "Studium uwarunkowai i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego miasta Wioclawek" oraz miejscowych plan6w zagospodarowania
przestrzennego.

Wvniki glosowania
ZA:24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[:0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNt: L

Wvniki imienne:

zA (24l.

Jacek Butawa, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz,
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Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr
Zwoli6ski

NTEOBECNT (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Uchwala zmieniajqca uchwafe w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2019
rok.

Wprowadzenia do uchwaly dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zarqbska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczyfski
- radny Krzysztof Grzqdziel

Po wyczerpaniu zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
Uchwaly zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2019 rok.

Wvniki gfosowania
ZA: 77, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 7, BRAK GTOSU: 0, NtEOBECNt: j.

Wvniki imienne:

zA (t7l
Jacek Butawa, Janusz Dqbczyfiski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Piotr Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE StE (7)

Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski
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NTEOBECNT (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakofczonej procedurze gfosowania o gtos poprosit radny Janusz Dqbczyriski, kt6ry
poinformowat, 2e nie opowiedziat siq za przyjqciem uchwafy, lecz podczas gtosowania
wstrzymat siq od gtosu.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta polecit zaprotokofowai ten fakt a nastqpnie
poinformowat, 2e wyniki glosowania uwzglqdniajqce zmianq zgtoszonq przez radnego Janusza

Dqbczyriskiego przedstawiajq siq nastqpujqco:

Wvniki gfosowania
7A: t6, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE Sl[: 8, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: L

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bufawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Piotr Kowal,
Krystian tuczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Matgorzata
Szymaf ska, DanielTobjasz, Agnieszka Walczak, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,
Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE StE (8)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof
Kowalski, stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNt (1)

Arkadiusz Piasecki

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie przeprowadzonego
glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu z

uwzglqdnieniem uwagi zgloszone j przez radnego Janusza Dqbczy6skiego.

Ad.12
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2019-2030.

Wprowadzenia do uchwaly dokonata Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zarqbska.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.
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W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczyriski

Po wyczerpaniu zgfoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie projekt procedowanej uchwafy.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 20L9-2030.

Wvniki efosowania
7A: t6, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIQ: 7, BRAK GTOSU: L, N|EOBECNt: i.

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal,
Krystian t uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata
Szymafska, DanielTobjasz, Agnieszka Walczak, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMUJE StE (7)

Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GIOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (1)

Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

- radny Jaroslaw Hupalo
- radna Mariola Gawlowska
- radny Janusz Dqbczyriski
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Ad.14
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta przypomniat o obowiqzku

sktadania przez radnych oiwiadczefi majqtkowych za rok 2018. OSwiadczenie majqtkowe wraz

z kopiq zeznania o wysokoSci osiqgniqtego dochodu w roku podatkowym (PlT) za rok

poprzedni nale2y zlo|yiw dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2019 roku do

Biura Rady Miasta.

Ad.15
Zamkniqcie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw

Wawrzonkoski poinformowat, 2e zamyka obrady Vlll sesji Rady Miasta Wtoctawek, kt6re

odbyty siq w dniu 9 kwietnia 2019 roku.

Przewodniczqcy

Przygotowafa : Jolanta Skladanowska

Biuro Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy programu esesia.pl
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